
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2012–2013 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z16984 

Vragen van de leden Bosman en De Boer (beiden VVD) aan de minister van 
Infrastructuur en Milieu over het artikel «Havenbaronnen kapen onze bedrijven 
weg» (ingezonden 10 september 2013) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Havenbaronnen kapen onze bedrijven 
weg»?1 

Vraag 2
Klopt het dat Belgische havens financiële steun krijgen van de overheid? Zo 
ja, op welke wijze is er sprake van financieel bijspringen van de Belgische 
overheid? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is er sprake is van staatssteun door de Belgische lokale, gewestelijke, 
Vlaamse, Waalse of de federale overheid? Zo ja, heeft u hierover contact 
gehad met uw collega’s binnen het Belgische bestel? 

Vraag 4
In hoeverre is hier sprake van het ontbreken van een level playing field? In 
hoeverre is het voor Nederlandse havens, zeker in de omgeving van de 
Belgische havens, onmogelijk om te concurreren met deze semi-
overheidshavens? Voorziet de EU-regelgeving inzake havens volgens u in 
voldoende mogelijkheden om een level playing field te bewerkstelligen in 
Europa? 

Vraag 5
Heeft u deze, vermeende, handelwijze besproken binnen EU-verband? Zo ja, 
hoe werd daarop gereageerd? Zo nee, wanneer gaat u dat aanhangig maken?

1 PZC, 7 september 2013.
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